



# 銅獎 Bronze Award

## 交通及物流業 Transport and Logistics



### 現代貨箱碼頭有限公司 Modern Terminals Limited

現代貨箱碼頭致力把「綠色碼頭」理念付諸實踐。我們認為環保是企業文化及決策過程中不可或缺的重要元素，並把理念推廣至公司所有的業務單位及碼頭業界，以邁向可持續發展的未來為長遠目標。

Modern Terminals upholds environmental friendliness throughout our culture and decision making process. With the ultimate goal of promoting a sustainable development for the terminal industry, we strike for turning the green terminal concept into a reality for all our new and existing container terminals.



在2007年，44台柴油驅動龍門起重機改裝為以油電混合動力驅動，減少40%二氧化碳排放量。  
Modified 44 diesel-powered RTGs into Hybrid RTGs in 2007, thus reducing 40% of CO<sub>2</sub> emission.



自2010年起，獲香港品質保證局頒發「企業社會責任先導者標誌」，成為第一家本地碼頭營運商獲此標誌。  
We are the first local container terminal operator honoured by Hong Kong Quality Assurance Agency's (HKQAA) CSR Advocate Mark and have received the recognition since 2010.



在2011年引進電動汽車取代柴油汽車用於碼頭巡邏  
Purchased electric vehicles to replace diesel yard patrol vans in 2011



自動電力接駁系統：電架  
Automatic Electricity Connection System: Conductor Bar